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Pan

Andrzej Ptaszkowski

Radny Rady Miejskiej

w Lubawce

W związku z otrzymanym w dniu 20,0L.2O2O roku pismem zatWułowanYm

,,lnterpelacja/zapytanie" uprzejmie informuję, że zgodnie z postanowieniami § 24 ust. 4

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t,j.Dz.U .2OI9, poz.506 ze zm.|,

który brzmi ,,lnterpelacja dotyczy spraw o istotnym znaczeniu dla gminy. lnterPelacja

powinna zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jej Przedmiotem

oraz wynikaiące z niej pytania" oraz § 24 ust. 5 wyżej wymienionej ustawy, którY brzmi:

,,Zapytania składa się w sprawach aktualnych problemów gminy, a takŻe w celu uzYskania

informacji o konkretnym stanie faktycznym. Przepis ust. 4 zdanie drugie stosuje się

odpowiednio." zarówno interpelacja jak i zapytanie powinny zawieraĆ krótkie

przedstawienie stanu faktycznego będącego przedmiotem zapytania oraz wynikające

z niego pytania.

W otrzymanym piśmie nie przedstawia Pan stanu faktycznego, do którego

skierowane byłoby przedstawione w nim pytanie. Poza tym w pierwszYm zdaniu nie okreŚla

pan czy pytanie jest interpelacją czy zapytaniem. przepisy prawa wyraźnie wskazują na

odrębność tych dwóch kwestii a radny wykonując swój mandat powinien kierowaĆ się

przepisami prawa ito radny powinien określić charakter składanego pisma po?rzez właŚciwe

jego nazwanie - zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym.

Trudno odnieść się również do kwestii, cytuję : ,,składam interpelację/zapytanie w sPrawie

umów cywilno-prawnych zawieranych w ramach współpracy tych osób/innYch Podmiotów

z Gminą Lubawka (w tym także z jednostkami podległymi)" gdyż nie precyzuje

osób lub podmiotów prawnych pytanie dotyczy. W dalszej części pisma natomiast

o udzielenie informacji na temat: ,,jakie firmy, osoby fizyczne lub inne PodmiotY

realizowały zlecenia na umowy cywilno-prawne dla Gminy Lubawka

prawnych
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wszelakiej współpracy Gminy z osobami i podmiotami na podstawie umów cywilno-

prawnych, drugie już tylko realizowanych zleceń na umowy cywilno-prawne.

W związku z powyższym proszę o sprecyzowąnie cz.y zło,t,one pismo jest zapytaniem

(art,ż4 ust.5 ustawy o samorządzie gminnym) czy interpelacją (art,24 ust.4 ustawy

o samorządzie gminnym) a następnie dostosowanie zawartej tam treści do obowiązujących

przepisów, na które sam się Pan powołuje.

Wychodząc na przeciw częściowo Pana woli, pragnę poinformować, że wysokość

kwot otrzymywanych przez Gminę jak i wydatkowanych zawarta jest w sprawozdaniach

budżetowych. Sprawozdania te umieszczane są na stronie BlP Gminy Lubawka

(www.bip.lubawka.eu) po każdym kwartale danego roku. lnformacje zawarte w niniejszych

sprawozdaniach posegregowane są zgodnie z obowiązującą klasyfikacją budżetową według

działu, rozdziału i paragrafu, Przy kazdym dziale, rozdziale i paragrafie wskazana jest wartość

kwotowa. Dodatkowo po każdym zakończonym roku kalendarzowym (który jest

równoznaczny z rokiem budzetowym) na stronie BlP umieszczane są sprawozdania

z wykonania budżetu. Sprawozdania z wykonania budżetu otrzymuje także Pan jako radny

Gminy Lubawka. W części opisowej tych sprawozdań wskazany jest szczegółowo rodzaj

otrzymanych w danym roku dochodów i kwota poszczególnych dochodów jak również

wymienione są rodzaje poniesionych wydatków z kwotami przy każdym rodzaju wydatku.

Pana pytanie odnosiło się do roku 2019 najprawdopodobniej do zdecydowanej

większości dochodów i wszystkich wydatków Gminy i jej jednostek. Byłby to zakres

działalności Gminy wykonanej w roku 2019, Sprecyzowanie pytania do wydatków lub

dochodów np. danego rozdzialu znacznie ułatwiłoby udzielenie Panu wyczerpującej

odpowiedzi.
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